
 

Градоначелник- прес конференција
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Градоначелник Приједора Миленко Ђаковић захвалио је за
донаторска средства Влади Србије, а потом и Влади Републике
Српске, односно Министарству финансија, поводом одлуке да
250.000 евра буде намијењено за финансирање изградње
фискултурне дворане у Омарској.

  

Ђаковић је на данашњој конференцији за новинаре изјавио да одавно грађани из Омарске желе да
се у њиховом мјесту изгради спортска дворана, јер је фискултурна дворана нешто мањег капацитета
и не може омогућити оно што би могла спортска дворана.

 "Ова средства од 250.000 евра су четвртина цијене те спортске дворане и ми ћемо започети њену
изградњу улагањем ових средстава, с тим што ћемо након тога видјети како да обезбиједимо
остатак новца да бисмо Омарској обезбиједили ту дворану коју грађани и спортски клубови већ



одавно траже", рекао је Ђаковић.

 Он је додао да се већ неколико година уназад разговара о овој идеји, да објекат буде у близини
школе, не само за потребе наставе физичког, већ и мјештане Омарске.

 Ђаковић је истакао да је, иако још нема званични документ, најава додјеле средстава од
клириншког дуга за завршетак спортске дворане на Уријама у висини од четири милиона КМ и 1,5
милиона КМ за изградњу ангио сале у Општој болници Приједор, веома значајна за град Приједор.

 "Очекујем да ћемо ускоро добити та средства како бисмо ове активности привели крају. Свима
који су утицали на доношење овакве одлуке захвални смо у име грађана Приједора, посебно ове
одлуке о помоћу изградње ангио сале за спашавање живота многих грађана Приједора и цијеле
регије", рекао је Ђаковић.
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